
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 1/19 Izvršnog odbora održane 15. siječnja 2019. god. u prostorijama HKS-a u Domu 
sportova.  Sjednica je započela u 17.00 sati. 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gđa. 
Dinka Kovačević, gosp. Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Mladen Brezić, gosp. Josip 
Madirazza, gosp. Domagoj Kindl, gosp. Željko Valuh 
 
Gosp. Horvat i gosp. Katić ispričali su se sa sjednice. 
 
Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

    
DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Plan natjecanja za 2019.god. – izlažu članovi IO-a po disciplinama 
3. Plan rada reprezentacija u 2019.god. - izlažu članovi IO-a po disciplinama 
4. Uspostavljanje međunarodne suradnje s Nacionalnim savezima – izlaže Glavni tajnik  
5. Donošenje odluke o prizivu na odluku Disciplinskog povjerenstva 
6. Razno 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2 
Gosp. Preost obavijestio je prisutne da će se u 2019.god. održat 27 preponskih natjecanja, 7 
dresurnih, 2 zaprežna, 2 eventing i 7 utakmica u daljinskom jahanju. 
CC u preponskom jahanju ove godine održati će se u više kola negi prijašnjih godina. 
 
 
 
AD 3 
Gosp. Preost prepustio je riječ predstavnicima disciplina. 
 
DALJINSKO JAHANJE 
Gđa. Kovačević rekla je kako je plan reprezentacije daljinskog jahanja usmjeren na ostvarivanje 
kvalifikacija za SP 2020.god.. 
Kao priprema održati će se i dva trening kampa uz potporu FEI Solidarity. 
 
 
PREPONSKO JAHANJE 
Gosp. Preost rekao je da je plan preponske reprezentacije usmjeren na nastup mlađih dobnih 
kategorija na nastup na EP u Nizozemskoj, BP u Turskoj te CSI Linz.  
U planu je organizacija trening kampa uz potporu sponzora a pod vodstvom gosp. Steve Guerdat. 
Gosp. Preost napomenuo je kako seniori ove godine neće imati financijsku potporu obzirom na 
izostanak rezultata. Sva potpora biti će usmjerena na djecu, juniore i mlade jahače obzirom na 
rezultate ostvarene u zadnjih nekoliko godina. 
 
 



DRESURNO JAHANJE 
Plan je nastupiti na CSI Lipica i BP u Ljubljani. 
 
ZAPREGE 
Gosp. Gagro rekao je da je obavio razgovor s predsjednikom Odbora za zaprege gosp. Katićem koji se 
izjasnio da više nije voljan obnašati dužnosti predsjednika discilpine te predstavnika u IO-u. 
U narednom periodu održat će se sastanak na kojem će biti izabran novi predsjednik. 
 
AD 4 
Gosp. Gagro rekao je da je HKS član FEI-a, EEF-a te da pripada i Balkanskom konjičkom vijeću. 
Do sada su pravila Balkanskog vijeća bila nejasna no od prošle godine Balkansko vijeće je pod 
ingerencijom EEF i stvari bi se trebale izregulirati i postati jasnije. 
 
AD 5 
Gosp. Preost obavijestio je prisutne da je gosp. Boris Krsnik mlađi putem odvjetnika podnio prijavu 
Stegovnom povjerenstvu protiv sudaca zbog protivno odredbama Pravilnika o preponskom jahanju. 
Stegovno povjerenstvo je temeljem uvida u predmet donijelo odluku da se prijava odbacuje jer je 
podnesena izvan propisanog roka. 
 
AD 6 
 
Gosp. Preost rekao je je Konjička udruga Konji gizdavi dostavila zamolbu za ponovnu aktivaciju 
članstva u HKS-u. Izvještaj o kontroli koji je podnio gosp. Brezić je pozitivan te predlaže primitak. 
Primitak je jednoglasno potvrđen. 
 
Gđa. Kovačević osvrnula se na prijedlog kažnjava organizatora koji odustaju od organizacije jer 
smatra da bi ta odluka negativno utjecala na organizatore koji neće ni pomisliti na prijavu natjecanja 
u kalendar ukoliko postoji mogućnost da budu novčano kažnjeni u slučaju otkazivanja organizacije. 
Gosp. Preost rekao je da je preuzimanje organizacije velika odgovornost te da treba kazniti 
organizatore koji u zadnji čas i bez opravdanog razloga otkažu organizaciju. 
Prilikom donošenja navedene odluke propisat će se kriteriji o kojima će kazna ovisiti. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 18.00 sati. 
 

 


